
Fornminnesårsmöte 2015
I  efterdyningarna  efter  teatersuccén  hölls
Fornminnesföreningens årsmöte. Folk börjar så småningom repa
sej efter ansträngningarna men en liten trötthet kunde i alla
fall märkas. Styrelsen återvaldes men med Nisse Husberg som ny
medlem. Irja blev hedersmedlem.

Årets aktiviteter innehåller inga nya större projekt utan nu
skall torpet skötas om – speciellt skall taket tjäras. Förra
sommaren var verkligt besvärlig med kyla och regn.

Ordförande  Inga  till  höger  och  sekreterare  Beatrice  till
vänster inleder mötet.
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Efter mötet var det dags för kaffe och då var fotografen
strängt upptagen.
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